



EN Instruction manual

دليل الاستخدام



Dry Drum Vacuum Cleaner

مكنسة كيربانية اسطوانية للتنظيف الجاف
220-240V~ / 50/60Hz / 1800W
01.337500.04.001

Made in China
صنع في الصين

وصف الأجزاء / PARTS DESCRIPTION



[WEEE Logo]



EN Instruction manual

CONTENTS



Please read this manual carefully and retain it for future reference.

Chapter	Contents
1.	SAFETY
2.	PARTS DESCRIPTION
3.	BEFORE THE FIRST USE
4.	USE
5.	CLEANING AND CARE
6.	WARRANTY
7.	ENVIRONMENT

1. SAFETY

- By ignoring the safety instructions the manufacturer cannot be held responsible for the damage.
- If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- Never move the appliance by pulling the cord and make sure the cord cannot become entangled.
- The appliance must be placed on a stable, level surface.
- The user must not leave the appliance unattended while it is connected to the supply.
- This appliance is only to be used for household purposes and only for the purpose it is made for.
- To protect yourself against an electric shock, do not immerse the cord, plug or appliance in the water or any other liquid.
- The plug must be removed from the socket-outlet before cleaning or maintaining the appliance.
- Children shall not play with the appliance.
- Be sure to place the filter bag securely in the right place before turning on the unit. If you do not put the filter bag, the dust may enter the motor and cause damage to the unit.
- This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.

- Risk of suffocation! Keep the packaging material away from children and animals.
- Keep the device, cord and plug away from water or other liquids in order to avoid the risk of an electrical shock. Never touch the mains plug, cord or device with wet or damp hands.
- Keep animals, hair, jewelry, loose clothing, fingers and all other parts of the body away from the moving parts or openings of the appliance when it is in operation. They can be caught in the vacuum cleaner. If something gets stuck in the vacuum cleaner, switch the appliance off immediately.
- Take special care to avoid falling when cleaning stairs.
- Wear firm footwear during use.
- Use and store the device only out of the reach of children. Improper use can result in injury and electric shock. The power cord may also not be accessible to children.

SAFETY INSTRUCTIONS

- Risk of suffocation! Keep the packaging material away from children and animals.
- Keep the device, cord and plug away from water or other liquids in order to avoid the risk of an electrical shock. Never touch the mains plug, cord or device with wet or damp hands.
- Keep animals, hair, jewelry, loose clothing, fingers and all other parts of the body away from the moving parts or openings of the appliance when it is in operation. They can be caught in the vacuum cleaner. If something gets stuck in the vacuum cleaner, switch the appliance off immediately.
- Take special care to avoid falling when cleaning stairs.
- Wear firm footwear during use.
- Use and store the device only out of the reach of children. Improper use can result in injury and electric shock. The power cord may also not be accessible to children.

PROPER USE

- The appliance must only be used domestically, it is not suitable for industrial or commercial use.
- Only use it on normally soiled hard floors, short pile carpets or upholstered furniture, all other use is considered improper use and is prohibited.
- The appliance must not be used to clean:
 - People, animals, plants or items of clothing on the body, always keep the appliance away from body parts and hair.
 - Glowing or burning objects like ash, charcoal, burning cigarettes, matches or highly flammable substances.
 - Water and all other liquids
 - Pointed objects like broken glass or nails.
 - Fine dust, construction dust.

- Only use and store the device in enclosed areas. Do not use the device outdoors, in rooms with high humidity or on hot surfaces.

- Check the devices and accessories for damage before each use. Do not use the appliance if the appliance, the cord, the plug or the filter are visibly damaged, do not attempt to repair the appliance yourself or replace the parts yourself. In case of damage, contact a qualified repair center or the helpdesk of the supplier.
- Do not use the device if it malfunctions, has vacuumed up liquids or objects or has fallen down. Have the device repaired by a qualified repair center.
- Do not block the airflow. Blocked suction will reduce the efficiency of the motor.
- Do not suck up the hot substances, flammable substances, or anything that could damage the hose and filter bag.
- Only use the device if it has been completely and correctly assembled.
- Do not expose the device to extreme temperatures, severe changes in temperature, open flames, direct sunlight, moisture or wetness.
- Never place heavy objects on the device.
- Empty the dust bin after every use. The filters must also be cleaned regularly.
- Allow the dust bin, dust filter and exhaust filter to dry completely before you reinstall them in the device.
- Only use original spare parts provided by the supplier.
- Store the device in a cool, dry area that is not accessible to children and animals when not in use.
- Never fill the dust bin with liquids.
- CAUTION:** This hose contains electrical connections:
 - do not use to suck up water (for vacuum cleaners only);
 - do not immerse in water for cleaning;
 - the hose should be checked regularly and must not be used if damaged.

- Check the devices and accessories for damage before each use. Do not use the appliance if the appliance, the cord, the plug or the filter are visibly damaged, do not attempt to repair the appliance yourself or replace the parts yourself. In case of damage, contact a qualified repair center or the helpdesk of the supplier.
- Do not use the device if it malfunctions, has vacuumed up liquids or objects or has fallen down. Have the device repaired by a qualified repair center.
- Do not block the airflow. Blocked suction will reduce the efficiency of the motor.
- Do not suck up the hot substances, flammable substances, or anything that could damage the hose and filter bag.
- Only use the device if it has been completely and correctly assembled.
- Do not expose the device to extreme temperatures, severe changes in temperature, open flames, direct sunlight, moisture or wetness.
- Never place heavy objects on the device.
- Empty the dust bin after every use. The filters must also be cleaned regularly.
- Allow the dust bin, dust filter and exhaust filter to dry completely before you reinstall them in the device.
- Only use original spare parts provided by the supplier.
- Store the device in a cool, dry area that is not accessible to children and animals when not in use.
- Never fill the dust bin with liquids.
- CAUTION:** This hose contains electrical connections:
 - do not use to suck up water (for vacuum cleaners only);
 - do not immerse in water for cleaning;
 - the hose should be checked regularly and must not be used if damaged.

This product complies the international system for the mutual acceptance of product safety test reports and certificates for electrical and electronic equipment, devices, and components.

Waste electrical products should not be disposed of with household waste. Please recycle where facilities exist. Check with your local Authority or local store for recycling advice.

2. PARTS DESCRIPTION

PART NO.	PART
1	HANDLE
2	ON/OFF SWITCH
3	BLOWER OUTLET
4	DUST BIN FULL INDICATOR
5	CABLE STORAGE
6	LOCKING CLIPS
7	BARREL
8	SUCTION INLET
9	HOSE
10	TUBE
11	TUBE NOZZLE
12	PEDESTAL
13	CREVICE NOZZLE
14	ROUND BRUSH
15	FLOOR BRUSH
16	DUST BAG

- BEFORE THE FIRST USE**
 - Take the appliance and accessories out the box. Remove the stickers, protective foil or plastic from the device.
 - Insert the HOSE end into the AIR INLET and turn it clockwise until it is secure. When removing the HOSE, hold down the latch then gently pull out the HOSE.
 - Depending on the product type, a spring hose is or is not included.
 - WARNING:** Do not connect a spring hose and normal hose at the same time to the drum vacuum cleaner.
 - Only use the device if all the filters included the dust compartment are placed properly, a damaged or improperly installed filter or dust compartment may damage the unit.
 - The opening of the suction hole must always be open and free from obstruction, otherwise the engine may overheat and be damaged.
 - Unwind the power cord and insert the plug into the socket.



Please pay attention to the following points!

- After using the vacuum cleaner, pull out the power plug from the socket by holding the plug itself and not by pulling the cable.
- If the vacuum vacuity drops continuously when there is no dust in vacuum body, it may be that the hose is blocked. Use a thin rubber hose (gas or tap water rubber hose),insert it through the vacuum hose and push out the dust trapped inside of the pipe.
- Continuous use (especially in warm weather) for a long period of time can result in the air exhaust and the body heating up. This does not mean that the unit is not operational.
- Put the power cable into the socket. (Note: Make sure the voltage which is indicated on the device matches the local voltage before connecting the device. Voltage 220V-240V~ 50/60Hz).

4. USE

- Press the ON/OFF switch to turn the unit on/off.
- Insert the desired accessory to the open end of the HOSE.
- The ROUND BRUSH is suitable for removing dust from the smooth surfaces, fragile furniture, light bulbs, book frames and other fragile items.
- The CREVICE NOZZLE is suitable for cleaning the gaps in sofas, chairs, and hard-to-reach corners.
- The DUST FULL indicator indicates the amount of dust that has been collected in the dust chamber. When this is indicated, stop using the appliance and empty the dust bag.
- To use the BLOWER, insert the HOSE into the BLOWER OUTLET and use the CREVICE NOZZLE at the other end of the HOSE.

5. CLEANING & CARE

- Unplug the unit when it is not in use.

CLEANING THE BARREL

- Open the LOCKING CLIPS and remove the top of the unit by the handle.
- Pull out the DUST BAG from the BODY and empty it, shake and tap it over a dust bin until all the dust is emptied.
- Tap out any dust that may have entered the BARREL.
- When the DUST BAG becomes heavily dirty or clogged, it must be thoroughly washed with warm water. A neutral detergent should be used for cleaning. Allow the bag to dry completely before reinstalling it.
- Never wash the filter bag with boiling water or dry it with a burning flame.

CLEANING THE BODY

- Do not wipe the vacuum cleaner with gasoline, paint thinners, petroleum oils, or other oils that may cause discoloration or cracking.
- Do not expose the vacuum cleaner to chemicals. When cleaning the body and parts, wipe them with a cotton cloth moistened with a neutral detergent.

STORAGE

- Do not store the vacuum cleaner near a heater or other heat radiating appliances. High temperatures will deform and fade the plastic parts of the vacuum cleaner.
- Do not store the vacuum cleaner in a damp place. Moisture can cause rust.
- Roll up the power cord and hang it on the CABLE HOOK for easy storage when not using the vacuum cleaner.

6. WARRANTY

- This product is guaranteed for 24 months granted. Your warranty is valid if the product is used in accordance to the instructions and for the purpose for which it was created. In addition, the original purchase (invoice, sales slip or receipt) is to be submitted with the date of purchase, the name of the retailer and the item number of the product.

7. ENVIRONMENT

- This appliance should not be put into the domestic garbage at the end of its durability, but must be offered at a central point for the recycling of electric and electronic domestic appliances. This symbol on the appliance, instruction manual and packaging puts your attention to this important issue. The materials used in this appliance can be recycled. By recycling of used domestic appliances you contribute an important push to the protection of our environment. Ask your local authorities for information regarding the point of recollection.

AR دليل الإرشادات

المحتويات



يرجى قراءة هذا القليل بعناية وانتباه ثم احتفظ به للرجوع إليه مستقبلًا عند الحاجة.

الفصل	المحتويات
1.	الآمان والسلامة
2.	وصف الأجزاء والمكونات
3.	قبل استخدام المكنسة الكهربائية لأول مرة
4.	الاستخدام
5.	الظفظة والعناية
6.	الضمان
7.	البيئة

- الآمان والسلامة**
 - بجاهل تعليمات السلامة، لا يمكن اعتبار الشركة المُصنَّعة مسؤولة عن التلف.

- في حالة تلف سلك الإمداد بالطاقة، يجب استبداله من قبل الشركة المُصنَّعة أو وكيل الخدمة أو الأشخاص المؤهلين بالمثل لتجنب المخاطر.

- لا تقم أبدًا بنقل الجهاز عن طريق سحب السلك وتأكد من أن السلك لا يمكن أن يتشابك.
- يجب وضع الجهاز على سطح مسطو وثابت.
- يجب ألا يترك المستخدم الجهاز دون مراقبة أثناء توصيله بالتيار.
- هذا الجهاز مخصص للاستخدام في الأغراض المنزلية وللغرض المصنوع من أجله فقط.
- لحماية نفسك من الصدمة الكهربائية، لا تغمر السلك أو المقيس أو الجهاز في المياه أو أي سائل آخر.
- يجب فصل القابس عن مقيس مخرج الطاقة قبل تنظيف الجهاز أو صيانيته.

- يجب على الأطفال عدم اللعب بهذا الجهاز.
- تأكد من وضع كيس الفلتر بأمان وإحكام في المكان الصحيح المحدد له قبل بدء تشغيل المكنسة. إذا لم تضع كيس الفلتر في مكانه المحدد له، فقد تدخل الأتربة إلى المحرك وتسبب في تلف المكنسة.
- يمكن استخدام هذا الجهاز بواسطة الأطفال من سن 8 سنوات وما فوق والأشخاص ذوي القدرات الجسدية أو الحسية أو العقلية المحدودة أو الذين يفقرون إلى الخبرة والمعرفة إذا تم الإشراف عليهم أو إرشادهم بشأن كيفية استخدام الجهاز بطريقة آمنة وفهمهم للمخاطر المحتملة. يجب على الأطفال عدم اللعب بهذا الجهاز. يجب على الأطفال عدم القيام بعملية التنظيف وصيانة المستخدم بدون إرشادات الآمان والسلامة.
- خطر اختناق! حافظ على مواد التعبئة بعيدًا عن متناول الأطفال والحيوانات.
- حافظ على الجهاز والسلك والقابس بعيدًا عن الماء أو السوائل الأخرى لتجنب خطر التعرض لصدمة كهربائية. لا تلمس أبدًا القابس أو السلك أو الجهاز بيدين مبلتين أو رطبتين.

- حافظ على بقاء الحيوانات والشعر والمجوهرات والملابس الضففاضة والأصابع وجميع أجزاء الجسم الأخرى بعيدة عن أجزاء الجهاز المتحركة أو الفتحات عندما يكون الجهاز قيد التشغيل. حيث يمكن أن يتم سحبها داخل المكنسة الكهربائية. إذا علق شيء في المكنسة الكهربائية، فأوقف تشغيل الجهاز على الفور.
- احرص على تجنب السقوط أثناء تنظيف السلال.
- ارتد حذاءً ثابتًا أثناء الاستخدام.
- استخدم الجهاز واحتفظ به بعيدًا عن متناول الأطفال. يمكن أن يؤدي الاستخدام غير السليم إلى حدوث إصابة وصدمة كهربائية. يجب ألا يكون من السهل أيضًا الوصول إلى سلك الطاقة من قبل الأطفال.

- يجب استخدام الجهاز داخل المنزل فقط، فهو غير مناسب للاستخدام الصناعي أو التجاري.
- استخدمه فقط على الأرضيات الصلبة المتسخة أو السجاد قصير السليمة ومحظورة.
- يجب عدم استخدام الجهاز لتنظيف:
 - الأشخاص أو الحيوانات أو النباتات أو بعض أجزاء الملابس الموجودة على الجسم، وأنى دامنًا على الجهاز بعيدًا عن أجزاء الجسم والشعر.
 - الأنبياء المتوجهة أو الحارقة مثل الرماد أو الفحم أو السجائر المحترقة أو الكبريت أو المواد شديدة الاشتعال.
 - الماء وجميع السوائل الأخرى
 - الأنبياء المنبية مثل الزجاج المكسور أو المسامير.

- استخدم الجهاز واحتفظ به داخل الأماكن المغلقة فقط. لا تستخدم الجهاز في الأماكن المفتوحة أو الغرف ذات الرطوبة العالية أو على الأسطح الساخنة.

- تحقق من الأجهزة والملمقات بحثًا عن أي تلف قبل كل استخدام. لا تستخدم الجهاز إذا كان الجهاز أو السلك أو القابس أو المرشح تالفًا بشكل واضح، ولا تحاول إصلاح الجهاز أو استبدال الأجزاء بنفسك. في حالة وجود أي تلف، اتصل بمركز إصلاح معتمد أو مكتب المساعدة التابع للمُورِد.
- لا تستخدم الجهاز في حالة تعطله أو شطفه للسوائل أو الأشياء أو في حالة سقوطه. قم بإصلاح الجهاز لدى مركز إصلاح معتمد.
- لا تعيق تدفق الهواء أو تمنعه. فأعاقه شطف الهواء عن موقع تدفق تقلل من الكفاءة التشغيلية للمحرك.

- لا تستخدم المكنسة الكهربائية لشطف مواد ساخنة، أو مواد قابلة للاشتعال، أو أي شيء قد يتلف خرطوم المكنسة وكيس الفلتر. لا تستخدم الجهاز إلا إذا تم تجميعه بشكل كامل وصحيح.
- لا تعرض الجهاز لدرجات الحرارة الشديدة أو التغيرات الحادة في درجة الحرارة أو اللهب المكتشف أو أشعة الشمس المباشرة أو الرطوبة أو اللبل.
- لا تضع أبدًا الأشياء الثقيلة على الجهاز.

- أفرغ صندوق الغبار بعد كل استخدام. يجب أيضًا تنظيف المرشحات بانتظام.
- ارتك حاوية الأتربة والأوساخ، وقلتر الأتربة والغبار، وقلتر العادم حتى تجف تمامًا قبل إعادة تثبيتها في المكنسة الكهربائية.
- لا تستخدم سوي قطع الغيار الأصلية التي يوفرها المُورِد.
- احتفظ بالجهاز في مكان بارد وجاف لا يمكن للأطفال والحيوانات الوصول إليه في حالة عدم الاستخدام.

- لا تملأ صندوق الغبار بالسوائل مطلقًا.
- تنبيه: يحتوي هذا الخرطوم على توصيلات كهربائية:أ. لا تستخدمه لشطف الماء (يستخدم في المكائن الكهربائية)، ب. لا تغمره في الماء لتنظيفه، ج. يجب فحص الخرطوم بانتظام والتوقف عن استخدامه عند تلفه.

- لا تتخلص من نفايات المنتجات الكهربائية عبر القاعها مع النفايات المنزلية العادية ولكن برجي التخلص منها بنظام إعادة التدوير إذا ما وجدت مرافق مخصصة لذلك. أرجع إلى السلطة المحلية أو المتجر المحلي لبيد للحصول على نصائح حول كيفية إعادة التدوير ذات الصلة.

- وصف الأجزاء والمكونات**

رقم الجزء	الجزء
1	مقبض
2	ON/OFF (تشغيل/إيقاف)
3	مخرج المنفاخ
4	مؤشر امتلاء حاوية الأتربة والأوساخ
5	مكان تخزين كابل الطاقة
6	مشابك المقف
7	الهيكل الاسطواناتي للمكنسة
8	مدخل الشفط
9	الخرطوم
10	الأنبوب
11	قوة الأنبوب
12	قاعدة السن
13	قوة تنظيف الشقوق
14	فرشاة تنظيف دائرية
15	فرشاة تنظيف الأرضيات
16	كيس تجميع الأتربة والأوساخ

هذا المنتج يتوافق مع النظام الدولي للتقويم المتبادل لتقارير اختبار سلامة المنتج والشهادات للمعدات الكهربائية والإلكترونية والأجهزة والمكونات.

- لا تتخلص من نفايات المنتجات الكهربائية عبر القاعها مع النفايات المنزلية العادية ولكن برجي التخلص منها بنظام إعادة التدوير إذا ما وجدت مرافق مخصصة لذلك. أرجع إلى السلطة المحلية أو المتجر المحلي لبيد للحصول على نصائح حول كيفية إعادة التدوير ذات الصلة.

رقم الجزء	الجزء
1	مقبض
2	ON/OFF (تشغيل/إيقاف)
3	مخرج المنفاخ
4	مؤشر امتلاء حاوية الأتربة والأوساخ
5	مكان تخزين كابل الطاقة
6	مشابك المقف
7	الهيكل الاسطواناتي للمكنسة
8	مدخل الشفط
9	الخرطوم
10	الأنبوب
11	قوة الأنبوب
12	قاعدة السن
13	قوة تنظيف الشقوق
14	فرشاة تنظيف دائرية
15	فرشاة تنظيف الأرضيات
16	كيس تجميع الأتربة والأوساخ

- قبل استخدام المكنسة الكهربائية لأول مرة**
 - قم بتفراج الجهاز والملمقات خارج العلية. قم بإزالة المصفاة، أو البلاستيك أو ورق الألومنيوم الواقع عن الجهاز.
 - أدخل طرف الخرطوم في مدخل الهواء، ثم قم بلغه في اتجاه عقارب الساعة حتى يتم تثبيته بشكل آمن. وعند إزالة الخرطوم، استمر في الضغط على مزلاج التثبيت ثم اسحب الخرطوم للخارج برفق.
 - يجب ألا تستخدم الجهاز إلا إذا كانت جميع الفلتر بما فيها صندوق الغبار ممتورغا بشكل صحيح، لأن استخدام صندوق الغبار أو فلتر تالف أو غير مركب بصورة صحيحة قد يؤدي إلى تلف الوحدة.
 - يجب أن تكون فتحة قوة الشفط مفتوحة دائما وخالية من العوائق. وإلا فلا يسخن المحرك بشكل زائد ويهدد بخطر الاختناق.
 - قم ببسط سلك الطاقة وأدخل القابس في المقبس.



يرجى الانتباه إلى النقاط التالية!

- بعد الانتهاء من استخدام المكنسة الكهربائية، اسحب قابس كابل الطاقة من مقيس التيار الكهربائي عن طريق إسدال القابس نفسه وليس عن طريق سحب الكابل.
- في حالة انخفاض فترة المكنسة الكهربائية على الشفط باستمرار في حالة عدم وجود أتربة في هيكل المكنسة، فربما يكون خرطوم المكنسة مسدودًا. استخدم خرطومًا مطاطيًا رقيقًا (خرطوم غاز أو مياه مطاطي)، وأدخله من خلال خرطوم المكنسة الكهربائية ثم ادفع الأتربة المتراكمة داخل الأنبوب.

- يمكن أن يؤدي الاستخدام المستمر للمكنسة الكهربائية (خاصة في أجواء الطقس الحار) لفترة طويلة من الزمن إلى خروج عادم الهواء وتسخين جسم المكنسة، ولكن هذا لا يعني أن المكنسة الكهربائية لا تعمل بشكل صحيح.
- قم بتوصيل كابل الطاقة بمقيس التيار الكهربائي.تحقق قبل توصيل المكنسة بالتيار الكهربائي من أن جهد التيار الكهربائي الممدد على الجهاز يتطابق مع جهد التيار المتوفر في شبكة التيار الكهربائي في مكان الاستخدام.جهد التيار 220 فولت - 240 فولت، تردد التيار ~ 50-60 هيرتز).

4. الاستخدام

- انضبط على مفتاح ON/OFF (تشغيل/إيقاف) لتشغيل المكنسة الكهربائية أو إيقافها.
- أدخل الملحق التشغيلي المطلوب في الطرف المقنوح لخرطوم المكنسة الكهربائية.
- فرداش التنظيف الدائرية مناسبة لإزالة الأتربة والأوساخ من الأسطح المساء، وقطع الأثاث البتشة، والمصابيح الكهربائية، وإطارات الكتب، وغيرها من الأشياء البتشة.
- قوة تنظيف الشقوق مناسبة لتنظيف الفجوات الموجودة في الأرصفة، والكراسي، والأركان والزوايا التي يصعب الوصول إليها.
- يشير مؤشر امتلاء كيس الأتربة إلى كمية الأتربة المتجمعة في حاوية تجميع الأتربة. عندما يتحول هذا المؤشر إلى اللون الأحمر، فإنه ينبغي التوقف عن استخدام المكنسة الكهربائية وتم إفراغ كيس تجميع الأتربة والأوساخ.
- لا تستخدم المنفاخ، أدخل خرطوم المكنسة في مخرج المنفاخ واستخدم قووة تنظيف الشقوق عبر تثبيتها في الطرف الآخر من الخرطوم.

5. النظفة والعناية

- أفضل المكنسة عن التيار الكهربائي عند عدم استخدامها.

- تنظيف الهيكل الاسطواني للمكنسة**
 - افتح مشابك المقف، ثم قم بإزالة الجزء العلوي للمكنسة الكهربائية بواسطة المقبض.
 - اسحب كيس تجميع الأتربة والأوساخ من جسم المكنسة، ولم بفراغه ورجه وانضبط عليه في حاوية الأتربة والأوساخ حتى يتم إفراغه بالكامل.
 - أخرج أية أتربة قد تكون موجودة داخل الهيكل الاسطواني الكهربائي.
 - عندما يصبح كيس تجميع الأتربة والأوساخ ممتدًا بقدة أو مسدودًا، فيجب غسله جيدًا بماء دافئ. ينبغي استخدام منظف محايد للتنظيف. ارتك الكيس حتى يجف تمامًا قبل إعادة تثبيته في المكنسة الكهربائية.
 - لا تغسل الفلتر أبدًا بالماء المغلي أو تجفقه بليهم مشعل.

تنظيف هيكل المكنسة الكهربائية

- لا تسخ المكنسة الكهربائية بالبخار، أو محفظات الملابس، أو الزيوت القويولية، أو أي زيوت أخرى يمكنها أن تسبب في تغير لون هيكل المكنسة أو تشقق أسطحها.
- لا تعرض المكنسة الكهربائية للمواد الكيميائية. عند تنظيف هيكل المكنسة الكهربائية وأجزائها، فاستمحيها بقطعة قماش نظيفة مبللة بمنظف محايد.

التخزين

- لا تقم بتخزين المكنسة الكهربائية بالقرب من المدفأة أو غيرها من الأجهزة المصدرة للحرارة. فدرجات الحرارة المرتفعة ستؤدي إلى تشوه الأجزاء البلاستيكية من المكنسة الكهربائية وتلاشي ملامحها وألوانها.
- لا تقم بتخزين المكنسة الكهربائية في مكان رطب. فالرطوبة يمكنها أن تسبب الصدأ.
- قم بلف كابل الطاقة وتعليقه على خلف تثبيت كابلات الطاقة لسهولة التخزين عند عدم استخدام المكنسة الكهربائية.

- الضمان**
 - يحمل هذا الضمان ضمان لمدة 24 شهر. يعتبر هذا الضمان ساريًا طالما تم استخدام المنتج حسب التعليمات وللاغراض التي صنع من أجلها الجهاز. إضافة إلى ذلك، يجب إرسال إثبات الشراء الأصلي (فاتورة أو ورقة بيع أو إيصال) مع تاريخ الشراء ونامع باسح التغطية ورقم المنتج.

7. البيئة

- لا ينبغي وضع هذا الجهاز في قمامة المنزل في نهاية عمره، ولكن يجب تقديمه في أي نقطة مركزية تقوم بإعادة تدوير الأجهزة المنزلية الكهربائية والإلكترونية. يقوم هذا الرمز الموجود على الجهاز وتلبل التعليمات والتعبئة بلفت انتباهك إلى هذه المشكلة الهيمة. يمكن إعادة تدوير الأجزاء المستخدمة في هذا الجهاز. عن طريق إعادة تدوير الأجهزة المنزلية المستخدمة، ذلك تساهم في دفع عبئ حماية بيئنا. اسأل السلطات المحلية للحصول على معلومات بشأن النقطه التي تقوم بإعادة التدوير.